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Protokoll fört vid Sveriges Schackförbunds informationskommittémöte

Tid: 2008-08-30 kl. 13:00 – 17:08
Plats: Sallongerna, Stockholm

Närvarande:
Peter Halvarsson kommittéordförande
Maria Berg
Erik Geijer
Jimmy Mårdell

Adjungerade:
Antonia Krzymowska § 4-7
Niklas Sidmar

Frånvarande
André Nilsson 
Kent Vänman 

§ 1. Mötets öppnande 
Ordföranden Peter Halvarsson öppnar mötet.

§ 2. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkänns.

§ 3. Val av protokollförare
Maria Berg valdes till protokollförare.

§ 4. Föregående mötesprotokoll
Protokollet från 2007-01-26 justerades och lades till handlingarna.

§5. Välkomnande av nya kommittémedlemmar
De nya kommittéledamöterna Jimmy Mårdell och Niklas Sidmar (adjungerad) hälsas 
välkomna. En kort presentationsrunda genomförs av alla medlemmar i kommittén.

§6. Kort beskrivning av kommitténs ansvarsområden
Peter beskriver kort vad kommittén har för ansvarsområden.

§7. Informationsansvarig
Antonia Krzymowska presenterar arbetet kring att utbilda lokala pressansvariga. Antonia 
planerar att producera 5 foldrar med tips till lokala klubbar, bl a hur man skriver ett 
pressmeddelande. Idén finns att göra en ”vad är schack broschyr” där man beskriver hur 
schacktävlingar fungerar, vilka olika typer av tävlingar som finns, ex lagtävling, 
juniortävling och flicktävlingar. 
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§8. Medlemsregister
Peter redovisar arbetet med att ta fram ett nytt medlemsregister som fått högre prioritet i 
och med att medlemstidningspropositionen gick igenom. Planen med att använda 
Chessite som SSF medlemsregister fortskrider samtidigt som alternativ undersöks. Jimmy 
får i uppdrag att undersöka möjligheterna för att använda ett open source alternativ. Club 
Online kontaktas för att få offert. I början av november kommer ett val av medlemsregister 
göras.

§9. Livesändning
Peter redovisar nuvarande läget. SSF äger 30 sensorbräden som IK Sedan tidigare har 
gett till de tre stora distrikten, Stockholms SF, Göteborgs SF och Skåne SF, SSF äger dem 
dock till 2014.

SSF har köpt in programlicens från Tomas för att samtidigt kunna livesända med 20 
bräden. Programmet kan nyttjas av alla SSFs klubbar.
Förfrågan från AK har inkommit om att låta tillverka fler förvaringsväskor som används vid 
transport av livesändningsbrädena. Dock finns varken ritningar eller kontakt med företaget 
som tillverkade väskorna kvar. Därför beslutade mötet att lägga frågan vilande. 

§10. IT-projekt

a) Fotoarkiv 
Att arkiv med bilder på SSF hemsida behövs som kan användas på bl a till reportage på 
hemsidan. Niklas kan tänka sig att uppdatera ett arkiv efter att det lags upp.

b) Resultatarkiv på hemsidan
Fullständiga resultatarkiv för SSF tävlingar finns inte på hemsidan i dagsläget. Detta är 
under uppbyggnad.

c) Partidatabas på schack.se
Önskemål om en partidatabas på hemsidan finns. En utveckling av Palview är en bra 
lösning.

§11. Hemsida 
Niklas har idag tagit över efter Kent som huvudskribent och organisatör av skribenter för 
schack.se. Kent är fortsatt ansvarig för övriga delen av hemsidan. Sökfunktion borde 
finnas på hemsidan, Jimmy undersöker detta.

§12. TfS

a) Ny redaktör
Niklas presenterar sig och sin syn på TfS. Tidningen kommer innehålla mer 
reportagematerial och  mindre partier.
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b) nytt tryckeri, ny logistik
Peter och Niklas redovisar det arbete som skett i och med tryckeribyte. Tidningen skickas 
som posttidning B osorterad från Sverige, vilket är billigare än att skicka tidningarna direkt 
från Estland. Pliktexemplar till berörda bibliotek skickas nu in av kansliet eftersom 
tryckning sker i Estland.

c) TfS-lagret tömt
Som planerat har nu TfS-lagret tömts. Peter presenterar arbetsgången. Inkomsterna är 
ungefär lika stora som utgifterna för lagertömningen.

d) Inscanning av gamla TfS
Ambitionen är att kunna erbjuda alla medlemmar att läsa alla gamla TfS i PDF ifrån 
hemsidan gratis. Kansliets kopiator kan delvis automatiskt scanna tidningar direkt till PDF, 
men visst manuellt arbete behöver göras vilket kräver stora arbetsinsatser om alla 
tidningar ska överföras till PDF. En rimlig lösning är att under en längre period scanna 
årgångar som successivt läggs ut på hemsidan.

e) Utvärdering TfS
Diskussion hölls om vad som ska ingå i medlemstidningen. Maria undersöker 
ackvisitionsbyrå för reklamförsäljning till tidningen. Niklas första nummer ligger nu i 
tryckpressen. 

f) medlemstidning 
Beslut som föreslås till styrelsen: 

•Av SSFs medlemmar får alla 18 år och över medlemstidningen automatiskt. 
Medlemmar under 18 år kan genom aktivt val, antingen till kansliet eller via 
medlemsregistret få medlemstidningen gratis. Alla medlemmar kan genom aktivt val 
även avstå medlemstidningen.
•Under 2009 får alla medlemmar över 19 år 2008 medlemstidningen + de nya 
medlemmar över 18 år som inkommer i medlemsregistret under året. 
•Endast medlemmar som registrerats för att få tidningen i medlemssystemet får 
medlemstidningen. 
•Prenumerationsavgifter för icke-medlemmar för medlemstidningen 2009 blir: svensk 
prenumerant 200 kr; europeisk prenumerant 30 Euro; utomeuropeisk prenumerant 35 
Euro. 

g) riktlinjer mellan redaktören och IK
Mötet beslutar att Niklas får i uppdrag att ta fram ett förslag till nästa möte.

§13. Övriga frågor
Inga övriga frågor.

§14. Nästa möte
Nästa möte beslutas hållas 8 november
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§15. Mötets avslutande
Mötesordförande avslutade det 4 timmar långa mötet.

Protokollförare: Justeras:

…......................................................... …………………………………………
Maria Berg  Peter Halvarsson (ordförande)
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